
2. schůze KM ŠSPK 

forma: online 

termín: úterý 25. 4. 2023 od 20:00 

přítomní: Kopřiva, Nový, Štaif, Truksa 

nepřítomní: Bartoníček, Neuman, Nováček, 

hosté: Vašíček 

přílohy: program, výsledky hlasování 

 

Program 

1) Úvodní slovo předsedy 

2) Schválení, popř. doplnění programu 

3) Projekt KTCM ŠSPK 2023 

4) Obecná pravidla propozic pro soutěže mládeže 2023/2024 

5) Zprávy 

a) z oddílů 

b) z VV ŠSPK 

c) z RK ŠSPK 

6) Diskuse 

7) Závěr 

 

Zápis 

KM ŠSPK byla na dnešním jednání usnášeníschopná a schválila si program jednání. Martin 

Kopřiva v úvodu představil letošní Projekt KTCM, který se velmi podobá minulým projektům. 

Tréninkové skupiny jsou pro letošek 4, do nichž jsou zařazeni i junioři. Letos plánujeme 

uspořádat 5 jednodenních soustředění (jedna skupina vždy online, a to kvůli ušetření nákladů 

na nájemném a cestovném) a 2 víkendová soustředění. Konkrétní rozdělení dětí již bylo členy 

KM schváleno, akce již od začátku roku probíhají. Jinak je projekt obdobný (stejný) jako projekt 

loňský a je stejný, jak byl představován na Konferenci ŠSPK 2023. Martin Kopřiva dále 

upozornil na pozitiva, která se v mezidobí udála. Jednak jsme obdrželi dotaci ve výši 67 785 Kč 

(v plánu jsme kalkulovali s částkou 55 000 Kč), druhak Konference ŠSČR schválila větší 

trenérské odměny až od 1. září 2023, a tak bychom na Projektu KTCM měli něco ušetřit. 

V rozpočtu ŠSPK jsme kalkulovali s náklady na projekt ve výši 81 100 Kč, zbytek bude doplacen 

z rozpočtu ŠSPK. Poslední změnou tak je změna republikového koordinátora – letos jím bude 

Pavel Šimáček. 



EDIT: Na základě hlasování per-rolam (viz příloha) byl Projekt KTCM ŠSPK 2023 schválen 

v poměru 5:0:2 (souhlasím, nesouhlasím, zdržuji se). Martin Kopřiva jej tedy odeslal 

republikovému koordinátorovi. Bude-li projekt schválen, objeví se ve schválené podobě na 

webu ŠSPK. 

Dále přítomní členové debatovali o Obecných pravidlech propozic na příští sezónu, které 

připravil předseda KM ŠSPK na základě minulé debaty. Ladily se jen drobné detaily, systém 

bodování Turnaje šachových nadějí bude od příští sezóny změněn, a to proto, že se jej 

zúčastňuje stále více mladých hráčů, a tak jsou stejně hodnoceni hráči na jedenáctém a třeba 

i pětatřicátém místě. Nově se jako kritérium č. 1 budou brát získané body na jednotlivých 

turnajích. 

Martin Kopřiva byl dále pověřen vymyšlením klíče pro hodnocení celkového pořadí seriálu 

Velká cena Plzeňského kraje. (EDIT: Tak se také stalo, Martin Kopřiva po konzultaci s Danielem 

Novým navrhl, aby každý turnaj A/B/C/O měl svou váhu 20/15/10/6 a každý hráči získal 

celkové skóre počítané jako počet získaných bodů v turnaji * příslušná váha. Bez připomínek 

ostatních členů.) Dokument je tak připraven ke schválení, zbývá doplnit tak jen termíny 

jednotlivých akcí a shodnout se na ceně startovného. Byly připraveny 3 návrhy: ponechat 

startovné ve stávající výši, zvýšit startovné (například pro jednodenní turnaj ze sedmdesáti 

korun na sto) a zvýšit startovné na stejnou výši jako v předchozí variantě s tím, že by z něj 80 

% šlo organizátorovi akce a 20 % KM ŠSPK, protože náklady na poháry a medaile rostou. Na 

základě hlasování se příště rozhodneme pro variantu 2 nebo 3. Jinými slovy se startovné zvýší. 

Václav Truksa by rád pořádal v Tachově o jeden turnaj více než letos. Martin Kopřiva navrhl na 

základě toho, že na Velkou cenu Tachova přijel nižší počet účastníků, aby krajské přebory byly 

na méně atraktivních místech jako je například právě Tachov a v tradičních místech aby se 

konaly všednější akce. Proto by se v Tachově mohl konat Krajský přebor v rapidu. Dále se řešili 

i možnosti Swiss-Manageru. Martin Kopřiva také informoval o tom, že se Revizní komise stále 

nevyjádřila k přeplácení trenérů. Daniel Nový informoval o podání žádosti na Mikrogranty 

(Víkendová soustředění). Příště nás čeká sestavování kalendáře na příští sezónu. 

 

Výsledky hlasování 

KM ŠSPK schvaluje Projekt KTCM ŠSPK 2023, a to včetně všech příloh (seznam dětí a rozpočet 

KTCM). 

souhlasím: 5 nesouhlasím: 0 zdržel se: 2. 

Usnesení bylo přijato. 
zapsal: Martin Kopřiva 

ověřil: Daniel Nový 


